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Mission Hills

David Leadbetter Golf Academy

观澜湖大卫利百特高尔夫学院
Summer Junior Golf Camp Program  青少年高球夏令營课程介绍

Mission Hills DLGA has combined the “Leadbetter Method” with an academy training philosophy. Students work on swing mechanics together with mental and physical conditioning. Corrective drills, practice technique, course management sessions, and extensive work on rule and etiquette are all key elements of the DLGA experience. The DLGA builds golf athletes who learn how to “play and compete” rather than merely learning how to swing.

观澜湖大卫利百特高尔夫学院的教学充分体现了“大卫利百特教学理念”，从技巧训练、心理、体能、练习方法到规则礼仪，孩子们会学习到的不仅仅是挥杆技巧，还有实战和竞赛能力。

· Video Analysis                     电脑分析

· Mental Conditioning             心理素质训练

· Physical Training                  体能训练

· Rules and Etiquette               规则和礼仪

Boarding包住宿:
· Package includes 4.5 days of golf instruction with 5 hours intensive golf lesson each day, 3 meals a day in Mission Hills Restaurant and Mission Hills Resort Accommodations.

· 4.5天课程，每天包括5个小时高尔夫培训、早餐、中餐和晚餐，住球会酒店。

Non Boarding不包住宿:
· Package includes 4.5 days golf instruction with 5 hours intensive golf lesson each day, Lunches and dinners in Mission Hills Restaurant.

· 4.5天课程，每天包括5个小时高尔夫培训、早餐、中餐和晚餐。

Price list 夏令营收费价目

	
	Beginner 初级班
8 per class 8人/班Boarding    包住
	Beginner 初级班

8 per class 8人/班

Non Boarding  不包住
	  Intermediate  中级班

7 per class ; 7人/班

Boarding  包住


	   Intermediate  中级班

7 per class ; 7人/班

Non Boarding  不包住
	Advanced 高级5 per class  5人/班

Boarding

包住
	Advanced 高级班

5 per class  5人/班

Non Boarding

不包住

	  MH Member    球会会员
	 4600  (Local Pro)

 5700  (Overseas Pro)
	3660  (Local Pro)

 4780  (Overseas Pro)
	 5260  (Local Pro)

 6480  (Overseas Pro)
	 4320  (Local Pro)

 5550  (Overseas Pro)
	8350  (DLGA Certified Pro)
	7420   (DLGA Certified Pro)

	Non-MH Member 
   非球会会员
	 4800  (Local Pro)

 5950  (Overseas Pro)
	 3860  (Local Pro)

 5000  (Overseas Pro)
	 5650  (Local Pro)

 6950  (Overseas Pro)
	 4700  (Local Pro)

 6000  (Overseas Pro)
	8990  (DLGA Certified Pro)
	8050   (DLGA Certified Pro)


Terms and conditions:

1. Camp Schedule: Camps run weekly form the first week in July 2007 to last week in August 2007.

2. Focus on juniors from age 6-17.

3. Reservation should be made 14 days prior to the Camp/ Check in date.

4. Confirmation of camp enrollment will be made five days prior to camp date there after no refund will be made once confirmed.

5. Mission Hills Golf Club reserves the right to change the above Summer Camp programs without prior notice.

报名须知：

1、 开班日期：2007年7月及8月逢周一开班。

2、 适合6-17岁青少年参加。

3、 每期夏令营需提前14天预订。

4、 夏令营举办前5天将与参加者确认；一经确认，取消预订将不予退还款项。

5、 观澜湖高尔夫球会保留所有更改夏令营活动之权利，恕不另行通知。
For enrollment and inquiries, please call (HK)21221616 ext.38152/38152 or (86 755) 28034229
查询及预订，请致电 （HK）21221616内线 38152/ 38153, (86 755)  2803 4229 ，

 Email 電郵  wufulu@missionhillsgroup.com  联系人：伍福禄
